

NATO



OTAN

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

PRESS RELEASE (96)143

9 October 1996

NATO'S POLITICAL-MILITARY STEERING COMMITTEE
WITH PARTNERS TO MEET IN LJUBLJANA, SLOVENIA

INFORMATION

NATO's Political-Military Committee (PMSC) will meet with Partners in Ljubljana, Slovenia, on 10-11 October. This will be the first meeting of a NATO committee with Partners outside NATO headquarters. The meeting will exchange views on civil-military relations and democratic control of the armed forces. Sessions will cover the interaction of government agencies in the security field; parliamentary oversight; ministry of defence/armed forces relations; and the role of the media, non-governmental relations and academia.

The meeting will be opened by NATO's Deputy Secretary General, Ambassador Sergio Balanzino.

For more information, contact Dr. Fred Parker, 32.2.707.40.72

COMMUNIQUE DE PRESSE (96)143

9 octobre 1996

REUNION DU COMITE DIRECTEUR POLITICO-MILITAIRE DE L'OTAN AVEC LES PARTENAIRES
A LJUBLJANA (SLOVENIE)

INFORMATION

Le Comité directeur politico-militaire de l'OTAN (PMSC) se réunira avec les Partenaires à Ljubljana, en Slovénie, les 10 et 11 octobre. Ce sera la première réunion d'un comité de l'OTAN se tenant avec les Partenaires en dehors du siège de l'OTAN. On y procédera à un échange de vues sur les relations civilo-militaires et le contrôle démocratique des forces armées. Les séances de travail couvriront l'interaction des organismes gouvernementaux dans le domaine de la sécurité, le contrôle parlementaire, les relations entre le ministère de la défense et les forces armées, et le rôle des médias, des organisations non gouvernementales et des milieux universitaires.

La réunion sera ouverte par le Secrétaire général délégué de l'OTAN, M. l'Ambassadeur Sergio Balanzino.

Pour de plus amples informations, prière de contacter M. Fred Parker, tél. 32.2.707.40.72.

Nato Information is also available on E-Mail via the following address:
'NATODOC@HQ.NATO.INT'

Les informations sur l'OTAN sont également disponibles sur le réseau
INTERNET:
'NATODOC@HQ.NATO.INT'